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Spørgsmål nr. S 584 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 28. februar 2024 
 

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren  

Dato: 16. februar 2024 

Stillet af: 

Medspørger: 

Morten Messerschmidt (DF) 

Peter Kofod (DF) 

OMTRYKT: (Ændret besvarelsesdato, den 21. februar 2024) 

Hvorfor mener ministeren, at der er behov for så store kommunale enheder, 

når udviklingen siden 2007 har vist, at der ikke er sammenhæng mellem en 

kommunes befolkningsmæssige størrelse og kommunens økonomiske 

holdbarhed? 

(Spm. nr. S 584). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  

 

 

Offentligt
(Omtryk - 21-02-2024 - Omtrykt) 

Indenrigsudvalget 2023-24


